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Hej! 

Tack för ert brev. Att ni elever engagerar er i er skola och den 
miljö ni befinner er är väldigt bra, det är precis så ni ska göra 
för att kunna vara med och påverka. Det som ni däremot 
skriver är en sak ni behöver ta upp i ert elevråd och där ska 
någon av era rektorer delta i eller bli informerade om. Så mitt 
råd är att ni går den vägen och eventuellt bokar in ett möte 
med rektorerna för att föra fram era synpunkter.  

Hoppas att ni kan komma fram till en bra lösning för alla. 

Mvh Magdalena Flemström 

Ordförande i utbildningsutskottet 

 


